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Plats och tid Rådhuset, lokal Ture Petersson 17:00-19:35  
  
Beslutande Johan Andersson (S) 

Catharina Malmborg (M) 
Anna Lorentzson (L) 
Henrik Månsson (S), tjg ersättare för Eva Bengtsson (S) 
Tony Hansson (S) §§ 72-81, 83, 86-90 
Linda Englund (S) § 82, tjg ersättare för Tony Hansson (S) 
pga jäv 
Bengt Andersson (M) 
Janet Andersson (S) 
Fredrik Ottesen (SD) 
Ted Bondesson (SD) 
Cvetanka Bojcevska (SD) 
Samuel Estenlund (KD) 
Jasmina Muric (C) 
Alexandra Nikoleris (V) 

  
Ej tjänstgörande 
ersättare 

Christine Melinder (M) 
Peter Sjögren (M) 
Linda Englund (S) §§ 72-81, 83, 86-90 
Margaret Fritz (S) 
Ronny Thall (SD) 
Linus Walemo (SD) 
Anna Osvaldsson (KD) 
Krister Carlberg (C) 
Göran T Andersson (MP) 

  
Övriga närvarande Helena Heintz (kommunsekreterare) 

Eva Hallberg (kommundirektör) 
Mattias Larsson (ekonomichef) 
Dick Fredholm (kommunikationschef) 
Katarina Borgstrand (förvaltningschef) §§ 72-74 
Lars Månsson (S) (nämndsordförande) §§ 72-74 
Sandra Hellström (projektledare) § 75 
Sanna Perlborn (verksamhetsutvecklare) § 76 
Åse Andreasson (VA Syd) § 76 
Alice Tuma Fischer (mark- och exploateringsingenjör) § 78 
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Moa Åhnberg (planarkitekt) § 79 
   
Utses att justera Catharina Malmborg (M) 
  
Justeringens plats o tid Stadshuset, Eslöv, 2025-05-12  
  
Protokollet omfattar §§ 72-83, 86-90 
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Sekreterare 

 
 

 

 

 

Helena Heintz  

Ordförande   
 Johan Andersson (S)  

 

Justerande   
  Catharina Malmborg (M)   

 
  



 Sammanträdesprotokoll 
 2025-05-06 
 
 
Kommunstyrelsen 
 

Justerares signatur Utdragsbestyrkande 

  

  

 

 
Innehåll 
 
§ 72 Val av justerare   
§ 73 Revidering av föredragningslista   
§ 74 Servicenämndens redovisning till kommunstyrelsen 

avseende aktuella frågor, mål och resultat samt 
väsentliga framtidsfrågor i enlighet med de 
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2023/530  

§ 80 Svar på revisionens granskning avseende uppföljning 
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§ 82 Godkännande av årsredovisning samt beviljande av 
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2025/207  

§ 83 Godkännande av årsredovisning samt beviljande av 
ansvarsfrihet för 2024 avseende Finsam MittSkåne 
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§ 86 Utseende av tjänsteperson som adjungerad till VA 
Syds ägarnämnd 
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§ 87 FK Tors ansökan om stöd för ny trampolinhall i 
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§ 88 Kommundirektören informerar   
§ 89 Redovisning av delegeringsbeslut   
§ 90 Anmälningar för kännedom   
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§ 72 

Val av justerare 
 
Catharina Malmborg (M) utses att jämte ordförande justera protokollet den 
12 maj 2025. 
. 
Till ersättare utses Fredrik Ottesen (SD). 
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§ 73 

Revidering av föredragningslista 
 
Ordförande föreslår att ärende FK Tors ansökan om stöd för ny trampolin-
hall i Stehag läggs till föredragningslistan före kommundirektörens 
information.  
 
Kommunstyrelsen beslutar i enlighet med ordförandes förslag.  
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§ 74 KS 2025/31 

Servicenämndens redovisning till kommunstyrelsen avseende 
aktuella frågor, mål och resultat samt väsentliga framtidsfrågor i 
enlighet med de ekonomiska styrprinciperna 

Beslut 
- Informationen läggs till handlingarna. 

Ärendebeskrivning  
Nämndens ordförande Lars Månsson (S) och förvaltningschef Katarina 
Borgstrand informerar om nämndens verksamhet. 

Resultatet för 2024 visar ett underskott om 2,7 miljoner kronor. 
Underskottet finns främst inom fastighet. Nämnden bedömer att de av 
nämnden beslutade målen kommer att nås under mandatperioden. 

Aktuella frågor av vikt är bland annat pågående utredning om möjlighet att 
anslagsfinansiera servicenämndens verksamheter, samarbete med 
Kraftringen kring energieffektivisering, fastighetsfrågor samt 
friskvårdssatsning. Serviceförvaltningen har genomfört enkätundersökning 
och dialog med större delen av kommunens chefer om hur 
serviceförvaltningens verksamheter fungerar. Förslag på åtgärdsplan har 
tagits fram, stämts av och genomförs framöver. 

Framtidsfrågor är bland annat minskade barnkullar som påverkar 
stödfunktioner mot skola/förskola, arbete med beredskap och omställning av 
fordonsflottan. 
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§ 75 KS 2025/222 

Antagande av grönplan för Eslöv 
 
Beslut 
- Grönplan för Eslöv antas att gälla från 1 juli 2025, med ändringen att 
dokumentet ska heta ”Grönplan för Eslövs kommun”. 

Reservation  
Ledamöterna i Centerpartiet, Sverigedemokraterna och Kristdemokraterna 
reserverar sig till förmån för egna yrkanden.  

Ärendebeskrivning  
Miljö och Samhällsbyggnad har på uppdrag av miljö- och 
samhällsbyggnadsnämnden tagit fram en grönplan för Eslövs kommun. 
Planen har varit på remiss under november 2024-februari 2025. 

Beslutsunderlag 
- Tjänsteskrivelse, Antagande av grönplan för Eslöv 
- Grönplan för Eslöv - slutgiltig remissversion Grönplan för Eslöv Bilaga 1 - 
slutgiltig remissversion 
- Redovisning av inkomna synpunkter på remiss i ärendet Grönplan för 
Eslöv 
- Miljö- och samhällsbyggnadsnämndens beslut § 36, 2025 

Beredning 
Miljö och Samhällsbyggnad har sedan 2020 i olika omgångar arbetat med 
en grönplan för kommunen. Bakgrunden är ett behov lyft i kommunens 
översiktsplan, antagen 2018. I översiktsplanen står att ”en grönplan behöver 
tas fram för att säkerställa de biologiska sammanhangen, friluftslivets 
intressen och binda samman staden och byarna med omgivande landskap”. 

Grönplan för Eslöv omfattar hela kommunen. Planen är en del av arbetet 
med Eslövs kommuns miljöstrategi och ska bidra till att uppfylla målet ”Rik 
natur i Eslöv”. Grönplanen verkar även för att uppnå mål i Översiktsplan 
Eslöv 2035 gällande tätortsnära rekreation, grönområden, natur och gröna 
stråk. 

Grönplanen följer samma struktur som övriga planer som hör ihop med 
Miljöstrategi för Eslöv med ett tydligt fokus på åtgärder och den ska årligen 
följas upp inom ramen för arbetet med miljöstrategin. Åtgärderna syftar till 
att skapa en sammanhängande grönstruktur i Eslövs kommun som bidrar till 
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biologisk mångfald och olika ekosystemtjänster som exempelvis rekreation. 
Föreslagna åtgärder har stämts av med berörda förvaltningar.  

Till grönplanen hör en bilaga med kartor och beskrivningar av kommunens 
grönstruktur samt relaterad information. Bilagan är en första version och 
behöver successivt kompletteras med fler analyser och kartläggningar. Flera 
av grönplanens föreslagna åtgärder syftar till att komplettera 
kunskapsunderlaget i bilagan.  

Grönplanen har varit utsänd på remiss till kommunens förvaltningar, 
kommunala förbund och bolag samt även Länsstyrelsen i Skåne och Region 
Skåne. Det är endast Länsstyrelsens synpunkter som lett till ändringar i 
planen genom en komplettering av kunskapsunderlaget med text och kartor 
om regionala värdetrakter i Eslövs kommun. 

Övriga synpunkter rör framför allt hänsyn som kommunen behöver ta i 
kommande utveckling av de utpekade grönstråken. Det handlar både om 
fysiska förutsättningar till exempel hänsyn till teknisk infrastruktur som 
vatten och el och om anpassningar till olika målgrupper som till exempel 
tillgänglighetsanpassning.  

Kommunledningskontoret ser positivt på förslaget till grönplan. Det är ett 
viktigt underlag i arbetet med bland annat planering, exploatering, 
klimatanpassning och naturvård. Det är dock angeläget att komplettera 
kunskapsunderlaget, både för att få fördjupad information till exempelvis 
planer och genomförandeprojekt och för att kunna arbeta med 
grönstrukturen på en strategisk nivå.  

Vidare delar Kommunledningskontoret Miljö och Samhällsbyggnads 
bedömning om att de synpunkter som inkommit under remissen inte 
föranleder ändringar i planen. Men förvaltningen vill betona vikten av att 
arbeta aktivt med andra förvaltningar samt kommunala bolag och förbund 
och att föra dialog med medborgare och idéburen sektor när grönstråk i 
kommunen ska utvecklas. 

Yrkanden  
Catharina Malmborg (M) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut 
med tillägget att dokumentet ska heta ”Grönplan för Eslövs kommun”. Janet 
Andersson (S), Tony Hansson (S), Anna Lorentzson (L) och Alexandra 
Nikoleris (V) instämmer i yrkandet. 

Jasmina Muric (C) yrkar att ärendet återremitteras för att arbeta in 
koloniområden i planen. Samuel Estenlund (KD) instämmer i yrkandet. 



 Sammanträdesprotokoll 
 2025-05-06 
 
 
Kommunstyrelsen 
 

Justerares signatur Utdragsbestyrkande 

  

  

 

Fredrik Ottesen (SD) yrkar att ärendet återremitteras i enlighet med yrkande 
som återfinns i bilaga till protokollet. 

Beslutsgång 
Ordförande ställer först proposition på om ärendet ska återremitteras och 
finner att kommunstyrelsen beslutar att ärendet ska avgöras på 
sammanträdet. De olika skälen för återremiss prövas därför inte. 

Ordförande ställer därefter proposition på Catharina Malmborgs (M) m fl 
yrkande och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med det. 

Beslutet skickas till  
Miljö- och samhällsbyggnadsnämnden 
 



 

_________________________________________________________________________________________________________________ 

Sverigedemokraterna Eslöv | Stabbarpsvägen 5 | 241 33 Eslöv  

E-post: eslov@sd.se | Hemsida: www.sd.se/eslov 

 

Återremissyrkande gällande  
”Antagande av grönplan för Eslöv” ärende 3,  

Kommunstyrelsen 2025-05-06 
 

Sverigedemokraterna har tagit del av förslaget till grönplan för Eslöv och föreslår förändringar i 
enlighet med Kraftsamling mot växtblindhet och åtgärder mot växtblindhet.  

 

Sverigedemokraterna yrkar att 

- ärendet återremitteras för omarbetning för att ta väsentliga delar ur den bifogade skrivelsen 
kring Kraftsamling mot växtblindhet och åtgärder mot växtblindhet 

 

Fredrik Ottesen Cvetanka Bojcevska Ted Bondesson 
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Kraftsamling mot växtblindhet 
I en värld där grönskan ofta tas för given, är växtblindhet ett alltmer påtagligt problem. Växtblindhet 
är en symbol för vår brist på medvetenhet och uppskattning av den natur som omger oss. Det 
handlar om en allmän förlust av förmågan att se, förstå och värdesätta den mångfald av växter som 
spelar en avgörande roll för vårt ekosystem och vårt välbefinnande. 

Växter är våra tysta medhjälpare – de producerar den luft vi andas, reglerar klimatet och erbjuder 
mat och skydd åt både människor och djur. Trots deras betydelse tenderar vi att förbise dem i vår 
hektiska vardag. Detta fenomen, växtblindhet, kan leda till bristande kunskap om växternas 
ekosystemtjänster och vår roll i att bevara dem. 

För att motverka växtblindhet krävs en kraftsamling på flera nivåer. Skolor kan integrera mer om 
växtbiologi och ekologi i sin utbildning, så att barn och ungdomar får en djupare förståelse för 
växternas roll i naturen. Offentliga trädgårdar och parker kan användas för utbildningsprogram och 
guidningar som hjälper besökare att lära sig om växtarter och deras ekosystem. Samhällen kan skapa 
evenemang och initiativ som uppmuntrar till trädgårdsarbete och naturvård, och ge verktyg för att 
identifiera och förstå växter i det omgivande landskapet. 

Medier och sociala plattformar har också en viktig roll att spela i denna kraftsamling. Genom att 
sprida kunskap om växter och deras betydelse, kan vi inspirera fler att engagera sig i naturvård och 
hållbarhet.  

Att övervinna växtblindhet är inte bara en fråga om att skydda vår miljö, utan också om att 
återupptäcka en djupare förbindelse med vår planet. När vi ser och uppskattar växterna omkring oss, 
kan vi också förstå vår plats i det stora ekologiska nätverket. Genom att kraftsamla mot växtblindhet 
kan vi bygga en mer medveten och hållbar framtid, där både människor och växter frodas 
tillsammans. 

Låt oss tillsammans göra en insats för att skifta vårt fokus från det grå och monotona till det gröna 
och levande. Tillsammans kan vi bekämpa växtblindhet och återupptäcka det liv och den skönhet 
som vår natur erbjuder. 
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Åtgärdspunkter mot växtblindhet 

• Särskilt fokus i skolan på växtblindhet 

• Arbeta utifrån 3-30-300 regeln som bygger på tre forskningsbaserade riktvärden för stadsgrönska 

o Minst tre bostadsnära träd 

o Minst 30 % krontäckning i stadsdelen 

o Maximalt 300 meter mellan bostad och grönområde 

• Nuvarande trädpolicy avskaffas 

• Utgångspunkten ska vara att det som planteras är ätbart 

o Tydlig skyltning och information i Eslövs kommuns kanaler om vad det är, när det är bäst att 
plocka och en uppmuntran att plocka och äta 

o Skolor och förskolor ska prioriteras i arbetet 

• Uthyrning av blomlådor som farthinder ska erbjudas om man upplever att bilar som kör förbi ens fastighet 
inte håller hastighetsbegränsningen. Det är sedan upp till den som hyr att plantera ätbara växter och sköta 
om lådorna. 

• Ta fram en plan för fler koloniföreningar och odlingslotter tillsammans med ett mer aktivt arbete med de 
befintliga 
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§ 76 KS 2023/468 

Granskning av Eslövs kommuns vattentjänstplan 
 
Beslut 
- Vattentjänstplan granskningshandling – Eslövs kommun ska hållas 
tillgänglig för granskning. 
- Granskningsperioden ska avslutas senast den 11 juli 2025. 

Ärendebeskrivning  
Kommunstyrelsen beslutade den 1 oktober 2024, § 138 att hålla 
vattentjänstplan för Eslövs kommun tillgänglig på samråd. Planen har varit 
på samråd under 30 oktober 2024 - 8 januari 2025. Berörda myndigheter 
samt fastighetsägare utifrån VA-utbyggnadsplanen har fått information om 
vattentjänstplanen skickad till sig och därmed fått möjlighet att lämna 
synpunkter på planen. Under samrådstiden har totalt 36 yttranden inkommit, 
varav 31 yttranden är med erinran och 5 utan erinran.  Planförslaget har 
reviderats utifrån inkomna synpunkter från samrådet och ett 
granskningsförslag finns nu tillgängligt.  

Beslutsunderlag 
- Tjänsteskrivelse, Granskning av Eslövs kommuns vattentjänstplan 
- Kommunstyrelsens beslut § 149, 2023  
- Kommunstyrelsens beslut § 138, 2024  
- Vattentjänstplan granskningshandling – Eslövs kommun  
- Undersökning av betydande miljöpåverkan  
- Vattentjänstplan samrådsredogörelse 

Beredning 
I juni 2022 beslutade Sveriges riksdag, som en följd av propositionen Vägar 
till hållbara vattentjänster (2021/22:208), om ändringar av lag om allmänna 
vattentjänster (LAV). Till 6 § LAV gjordes tillägg som innebär att varje 
kommun ska ha en aktuell vattentjänstplan. Planen ska enligt den 
lagstiftning som trädde i kraft den 1 januari 2023 redogöra för:  

- Kommunens långsiktiga planering av hur behovet av allmänna 
vattentjänster ska tillgodoses. 

- Kommunens bedömning av vilka åtgärder som behöver vidtas för att 
de allmänna VA-anläggningarna ska fungera vid en ökad belastning 
på grund av skyfall. 



 Sammanträdesprotokoll 
 2025-05-06 
 
 
Kommunstyrelsen 
 

Justerares signatur Utdragsbestyrkande 

  

  

 

Utöver dessa krav är det upp till respektive kommun att anpassa planen 
utifrån egna behov och förutsättningar. Syftet med Eslövs kommuns 
vattentjänstplanens är att tydliggöra utvecklingen av en långsiktig VA-
försörjning. Vattentjänstplanen ska också verka som underlag för 
kommunens planering och tydliggöra ansvarsfördelningen kopplat till 
allmänt VA mellan Eslövs kommun, VA SYD och fastighetsägare. Planen 
lyfter därmed genomgående behovet, förutsättningar, status och utveckling 
för allmänna vattentjänster vad gäller försörjning av dricksvatten samt 
bortledande och rening av spillvatten och dagvatten, både vad gäller i 
befintliga områden och i samband med exploatering. Utifrån detta beskriver 
planen förutsättningarna för ny bebyggelse i kommunens orter. 
Vattentjänstplanen inkluderar även en VA-utbyggnadsplan som utifrån 6 § 
LAV redogör för områden som är i behov av utbyggnad av allmänna 
vattentjänster. Eslövs kommun befintliga VA-utbyggnadsplan från 2015 
kommer ersättas av vattentjänstplanen.  

Beslut om vattentjänstplanen ska tas i kommunfullmäktige och en 
bedömning av planens aktualitet ska göras minst var fjärde år. Planen är inte 
juridiskt bindande.  

Planförslaget ska samrådas med myndigheter och berörda fastighetsägare 
och ska ställas ut för granskning under en period av minst fyra veckor. 
Planen omfattas även av miljöbalkens sjätte kapitel om strategisk 
miljöbedömning. En undersökning om betydande miljöpåverkan har utförts 
och den samlade bedömningen är att vattentjänstplanen inte kan antas 
medföra en betydande miljöpåverkan eftersom åtgärder i planen endast 
beskrivs på en övergripande nivå. 

Vattentjänstplanen har arbetats fram tillsammans med en projektgrupp med 
representanter från Kommunledningskontoret, Miljö och Samhällsbyggnad 
samt VA SYD. Arbetet har skett inom ramen för Eslövs vatten, som också 
är styrgrupp. Eslövs vatten är en strategisk chefsgrupp för samordning, 
långsiktig gemensam planering kopplat till kommunens och VA-systemets 
utveckling och för ökad transparens mellan Eslövs kommun och VA SYD. 
Vattentjänstplanen innehåller en rad åtgärder vad gäller utveckling och 
underhållningsarbete av VA-anläggningar. I planförslaget har åtgärderna 
inga prioriteringar eller tidsplaner utan är beskrivna utifrån vad som ska 
åtgärdas inom ramen för vattentjänstplanens tidshorisont på 12 år och vad 
som är planerat till efter 2037. Eslövs vatten är ansvariga för att arbeta 
vidare med vattentjänstplanens åtgärder vad gäller dialog om tidsplaner för 
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VA SYDs åtgärder och kommunens bebyggelseutveckling, samt att årligen 
återrapportera status på åtgärderna till kommunstyrelsens arbetsutskott. 

Planförslaget har reviderats utifrån inkomna synpunkter under samrådet. 
Revideringarna består huvudsakligen av förtydliganden, mindre justeringar 
samt redaktionella ändringar. De huvudsakliga ändringarna som har gjorts 
innebär bland annat: 

- En tydligare definition av Eslövs vattens roll och ansvar vad gäller 
uppföljning av vattentjänstplanen samt det fortsatta arbetet med 
dialog om tidsplaner för VA SYDs åtgärder och kommunens 
bebyggelseutveckling. 

- Förtydligande har gjorts kring att åtgärderna planeras att påbörjas 
inom vattentjänstplanens tidshorisont, innan 2037. 

- Åtgärd om att arbeta med tillskottsvatten har justerats, utifrån att alla 
orter i kommunen behöver utredas, och i olika grad åtgärdas.  

- Förtydligande hur vattentjänstplanen förhåller sig till andra 
kommunala styrdokument, så som översiktsplanen, dagvatten- och 
översvämningsplanen samt kommande klimatanpassningsplan.  

- För att undvika dubbelstyrning har de strategier som tidigare hämtats 
i sin helhet från dagvatten- och översvämningsplanen tagits bort, och 
i stället görs en hänvisning till planen. 

- VA-utbyggnadsplanen har kompletterats med ett tidsspann för när 
fastighetsägare i VA-utbyggnadsområdena för spillvatten bedöms 
anslutas.  

- Utifrån inkomna uppgifter om indikationer på problem med 
dricksvatten har Berga, Östra Karaby och Stehags Kyrkby ändrats 
från uppföljningsområde till utredningsområde för att utredas 
närmare om ett behov av allmänt dricksvatten föreligger eller inte.  

Yrkanden  
Janet Andersson (S) och Catharina Malmborg (M) yrkar bifall till 
förvaltningens förslag till beslut.  

Beslutet skickas till  
Kommunledningskontoret, Tillväxtavdelningen  
Miljö- och samhällsbyggnadsnämnden 
VA SYD  
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§ 77 KS 2024/391 

Återrapportering Medborgarundersökning 2024 
 
Beslut 
- Informationen läggs till handlingarna. 
- En handlingsplan med åtgärder kopplade till undersökningens resultat ska 
tas fram. 

Ärendebeskrivning  
Under hösten 2024 genomförde Eslövs kommun en medborgarundersökning 
för att mäta invånarnas uppfattningar om kommunens service, trygghet och 
inflytande. Resultaten jämförs både med rikssnittet och med föregående 
undersökning för att identifiera trender och förändringar. 

Generellt sett visar undersökningen att kommunen har tappat i nöjdhet inom 
flera områden, särskilt äldreomsorgen och tryggheten. Det finns även 
områden där kommunen presterar i nivå med riket, men trenden pekar på en 
övergripande försämring. 

Undersökningen bygger på svar från totalt 441 personer, vilket motsvarar en 
svarsfrekvens på 35 % av de tillfrågade invånarna i Eslövs kommun. 

Beslutsunderlag 
- Tjänsteskrivelse, Återrapport medborgarundersökning 2024 
- Diagrambilaga 

Beredning 
Undersökningen bygger på svar från totalt 441 personer, vilket motsvarar en 
svarsfrekvens på 35 % av de tillfrågade invånarna i Eslövs kommun. Det är 
vanligt att svarsfrekvenser i medborgarundersökningar ligger mellan 35 % 
och 40 %. Eslövs kommuns svarsfrekvens på 35 % är därmed i linje med 
vad som kan förväntas i liknande undersökningar. 
 
Skola och omsorg – betygen kopplat till äldreomsorgen har försämrats 
Resultaten visar att äldreomsorgen har fått sämre betyg jämfört med 
föregående undersökning, medan skolan ligger på en relativt stabil nivå men 
under riksgenomsnittet. 

• Grundskolan har fått 23,9 % låga betyg, en ökning från 23,0 % vid 
den senaste mätningen. Andelen höga betyg har samtidigt minskat 
från 77,0 % till 76,1 %. 



 Sammanträdesprotokoll 
 2025-05-06 
 
 
Kommunstyrelsen 
 

Justerares signatur Utdragsbestyrkande 

  

  

 

• Gymnasieskolan har fått 27,4 % låga betyg, vilket är en kraftig 
försämring från 17,0 % i den tidigare undersökningen. Samtidigt har 
andelen höga betyg minskat från 83,0 % till 72,6 %. 

• Äldreomsorgen har försämrats. Andelen låga betyg har ökat från 
39,0 % till 39,3 %, medan andelen höga betyg sjunkit från 61,0 % 
till 60,7 %. Detta är även sämre än rikssnittet, där 44,6 % ger låga 
betyg och 55,4 % höga betyg. 

• Kommunala vuxenutbildningen har också försämrats, där andelen 
låga betyg har ökat från 21,0 % till 26,0 %, samtidigt som de höga 
betygen har sjunkit från 79,0 % till 74,0 %. 

 

Kommunal service och trygghet – tryggheten fortsatt ett problem 
Undersökningen visar att tryggheten i kommunen fortsatt är en utmaning 
och att medborgarnas uppfattning om kommunens service har försämrats. 
 

• Tryggheten i kommunen har fått lägre betyg än i tidigare 
undersökningar. Även om exakta siffror för trygghet inte framgår i 
denna sammanställning, visar det sig att oron för brott och otrygga 
miljöer har ökat. 

• Kommunal service i stort har fått en ökad andel negativa betyg, 
vilket tyder på att fler invånare upplever att servicefunktioner som 
renhållning, gatuunderhåll och offentlig miljö har försämrats. 

 
Jämfört med rikssnittet ligger Eslöv fortfarande något under, vilket kan tyda 
på att kommunen har utmaningar i att hålla jämna steg med utvecklingen på 
nationell nivå. 
 
Kommunikation och dialog – många känner sig inte hörda 
Medborgarundersökningen visar att en betydande andel av invånarna inte 
upplever att de har tillräckligt inflytande över kommunens beslut eller att de 
får tillräcklig information. 
 

• Många upplever att de inte har tillgång till tydlig och lättförståelig 
information om vad som sker i kommunen. 

• Uppfattningen att kommunen lyssnar på invånarnas synpunkter har 
försämrats jämfört med föregående undersökning. 

• Andelen invånare som känner att de har inflytande över lokala beslut 
är fortsatt låg, vilket kan påverka det allmänna förtroendet för 
kommunen. 
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Jämförelse med tidigare undersökningar – negativa trender på flera 
områden 
Vid en jämförelse mellan denna undersökning och den tidigare mätningen 
framgår det att: 
 

• Äldreomsorgen har försämrats, med färre höga betyg och fler 
negativa omdömen. 

• Grundskolan och gymnasieskolan har tappat i betyg, där särskilt 
gymnasieskolan har sett en betydande försämring. 

• Kommunal service och trygghet uppfattas som sämre än tidigare, 
vilket tyder på en negativ trend som bör följas upp. 

• Kommunikation och medborgardialog uppfattas fortsatt som 
bristfällig, där få invånare känner att de har inflytande över 
kommunens beslut. 

 

Sammanfattning och slutsatser 
Medborgarundersökningen 2024 visar att flera områden har försämrats 
jämfört med tidigare mätningar. Framför allt har äldreomsorgen och 
tryggheten i kommunen fått lägre betyg, vilket indikerar att det finns ett 
behov av att förbättra dessa områden. 
 
Jämfört med riksgenomsnittet ligger Eslöv fortsatt något lägre inom flera 
områden, men det mest oroväckande är att utvecklingen på flera punkter går 
åt fel håll. Kommunen kommer analysera orsakerna till dessa förändringar 
för att kunna vända trenden och förbättra invånarnas upplevelser av service 
och trygghet. 

Yrkanden 
Johan Andersson (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut med 
tillägg att en handlingsplan med åtgärder kopplade till undersökningens 
resultat ska tas fram.  

Beslutet skickas till  
Kommunledningskontoret, kommunikationsavdelningen 
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§ 78 KS 2025/99 

Avtal rörande bevattningsdamm på fastigheten Örtofta 21:1 
 
Beslut 
- Avtal rörande bevattningsdamm på fastigheten Eslöv Örtofta 21:1 
godkänns.  

Ärendebeskrivning  
Eslövs kommun deltar som en av parterna i Kävlingeåns 
vattenvårdsprogram som drivs av Kävlingeåns vattenråd. Syftet med 
Kävlingeåns vattenvårdsprogram är att genomföra fysiska 
vattenvårdsåtgärder för att förbättra vattenkvaliteten och berika naturmiljön 
i och invid vattendragen inom Kävlingeåns avrinningsområde. 
Fastighetsägaren till Örtofta 21:1 har godkänt att Eslövs kommun, genom 
Kävlingeåns vattenråd, har rätt att inrätta en bevattningsdamm. Då 
vattenrådet inte är en egen juridisk person tecknas avtalet mellan Eslövs 
kommun och fastighetsägaren.  

Beslutsunderlag 
- Tjänsteskrivelse, Förslag att godkänna avtal rörande bevattningsdamm på 
fastigheten Eslöv Örtofta 21:1    
- Förslag till avtal rörande bevattningsdamm på fastigheten Eslöv Örtofta 
21:1 

Beredning 
Bevattningsdammen är redan utförd. I avtalet upplåter fastighetsägaren 6,6 
hektar av fastigheten Örtofta 21:1 för damm med tillhörande anordningar. I 
avtalet förtydligas fastighetsägarens och kommunens, genom vattenrådet, 
rättigheter, skyldigheter och ansvar. Kommunen, genom vattenrådet, är 
verksamhetsutövare under anläggningstiden och fram till garantitidens 
utgång två år senare. Under denna period åtar sig kommunen, genom 
vattenrådet, att ansvara för eventuella reparationer som är nödvändiga för att 
upprätthålla anläggningens funktion för att undvika skada samt att 
erforderliga tillstånd föreligger. Efter garantitiden överlämnas anläggningen 
till fastighetsägaren. Fastighetsägaren förbinder sig att inte utföra åtgärder 
som kan skada anläggningen under 20 år. Under avtalsperioden säkerställer 
också kommunen att marken inte kommer att användas till något annat.  

Avtalet innebär inga direkta kostnader för kommunen. Kävlingeåns 
vattenråd står för samtliga kostnader kopplade till avtalet.  
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Ärendet har beretts av Kommunledningskontoret och Miljö och 
Samhällsbyggnad. Kommunledningskontoret föreslår att kommunstyrelsen 
godkänner avtalet.  

Beslutet skickas till  
Kommunledningskontoret, tillväxtavdelningen 
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§ 79 KS 2023/530 

Yttrande över Översiktsplan 2035 för Hörby kommun 
 
Beslut 
- Förvaltningens yttrande över Översiktsplan 2035 för Hörby kommun antas 
som kommunstyrelsens eget och skickas till Hörby kommun. 

Ärendebeskrivning  
Eslövs kommun har mottagit Hörby kommuns förslag till ny översiktsplan 
att yttra sig över. 

Hörby kommuns översiktsplan ska ange inriktningen för den långsiktiga 
utvecklingen av den fysiska miljön och bidra till att skapa en samlad bild av 
kommunens förutsättningar. Översiktsplanen uttrycker kommunens 
politiska vilja och syn på olika allmänna intressen och den är vägledande för 
all efterföljande planering. Den beskrivs som ett viktigt strategiskt 
dokument för kommunens utveckling. 

Beslutsunderlag 
- Tjänsteskrivelse, Yttrande över Översiktsplan 2035 för Hörby kommun, 
granskning  
- Följemejl till Inbjudan att lämna synpunkter på upprättat förslag till ny 
digital Översiktsplan för Hörby kommun 
- Översiktsplan 2035 granskningshandling 
- Miljökonsekvensbeskrivning för granskningshandling Översiktsplan 2035 
2025-01-26 
- Samrådsredogörelse översiktsplan 2035 
- Kommunstyrelsens beslut § 215, 2023 

Beredning 
Hörby kommuns Översiktsplan 2035 har sin utgångspunkt i den politiska 
visionen Hörby – det rediga samhället 2030. Visionen består av tre 
fokusområden: Blomstrande näringsliv, Ett gott liv och Levande Hörby. 
Kopplat till vision och fokusområden finns en utvecklingsstrategi, kallad 
Lokal flerkärnighet, vilken beskriver var och hur Hörby kommun ska 
utvecklas. Förslaget möjliggör för ett bostadsbyggande med 530 nya 
bostäder. 

Eslövs kommun har tidigare yttrat sig i samrådsskedet. Kommunen 
betonade då vikten av att utveckla och stärka funktionella samband och att 
lyfta Mittskåne i ett regionalt perspektiv. Det hade varit positivt om Eslövs 
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och Hörbys kommuner, tillsammans med Höörs kommun, inleder ett samtal 
om hur det är möjligt att arbeta gemensamt för att utveckla Mittskånes 
regionala roll, exempelvis i arbetet med regionplanen för Skåne och i frågor 
rörande kollektivtrafik och infrastruktur. Vidare lyfte Eslövs kommun 
markanvändning för energiproduktion (både vindkraft och solenergi) som 
ytterligare ett sakområde där kommunerna kan komma att behöva 
samarbeta.  

Hörby kommun har kompletterat granskningshandlingen med en text om 
vikten av mellankommunal samverkan i frågor som rör energiproduktion 
och etablering av nya anläggningar såsom vindkraftverk och 
solcellsanläggningar. I samrådsredogörelsen välkomnar Hörby kommun 
fortsatt dialog och samverkan om mellankommunala frågor såsom 
Regionplan för Skåne och kollektivtrafikfrågor mellan kommunerna.  

Under 2024 har Kommunledningskontoret aktivt börjat titta på landskapets 
vattenhållande förmåga. Därför vill förvaltningen komplettera kommunens 
tidigare yttrande utifrån detta perspektiv. 

Kommunledningskontoret uppskattar att Hörby kommun i förslaget till 
översiktsplan har med ett ställningstagande om att verka för "en fungerande 
blå infrastruktur som tillhandahåller akvatiska ekosystemtjänster såsom 
livsmedel, naturupplevelser, flödesutjämning/vattenmagasinering samt 
livsmiljöer för växter och djur”. Vidare delar förvaltningen Hörby kommuns 
resonemang om vikten av att arbeta utifrån ett avrinningsområdesperspektiv. 
Kommunledningskontoret ser vattenråden som nyckelaktör i arbetet med 
åtgärder för landskapets vattenhållandeförmåga och vill lyfta behovet att 
kommuner skapar organisatoriska förutsättningar så att de kan arbeta 
förebyggande med klimatanpassningsåtgärder. 

Utöver tillägget har Kommunledningskontoret inga tillkommande 
synpunkter på granskningsförslaget. 

Beslutet skickas till  
Hörby kommun planeringochutveckling@horby.se  
 

mailto:planeringochutveckling@horby.se
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§ 80 KS 2025/194 

Svar på revisionens granskning avseende uppföljning av 
investeringar 
 
Beslut 
- Kommunledningskontorets förslag avseende uppföljning av 
investeringsprojekt samt hantering av avvikelser godkänns och översänds 
till revisionen.  

Ärendebeskrivning  
På uppdrag av de förtroendevalda revisorerna i Eslövs kommun har EY 
genomfört en granskning av uppföljning av investeringar. Den 
sammanfattande bedömning är att kommunstyrelsen till stor del säkerställer 
en tillräcklig intern kontroll i investeringsprocessen avseende uppföljning. 
EY bedömer därtill att miljö- och samhällsbyggnadsnämnden har en 
tillräcklig uppföljning av investeringar. EY bedömer dock att 
kommunstyrelsen, i samråd med nämnden, definierar vad som utgör 
betydande avvikelser i investeringsprojekt för att tydliggöra hanteringen av 
dessa. Slutligen anser revisionen, i linje med tidigare granskning, att 
kommunstyrelsen bör överväga att stärka uppföljningen av större 
investeringsprojekt som en del av sin uppsikt. 

EY rekommenderar kommunstyrelsen att: 

• I samråd med miljö- och samhällsbyggnadsnämnden tydliggöra vad som 
utgör betydande avvikelser i investeringsprojekt. 

• Överväga att stärka återrapporteringen avseende större investeringsprojekt. 

Beslutsunderlag 
- Tjänsteskrivelse, Svar på revisionens granskning av uppföljningar av 
investeringar  
- Följemejl till missiv, granskning uppföljning investeringar 
- Missiv granskning uppföljning investeringar 
- Granskningsrapport uppföljning av investeringar  

Beredning 
Inledning 

Enligt de ekonomiska styrprinciperna så framförs investeringsbehov i gata, 
trafik och park fram av ansvarig nämnd i samband med vårens 
budgetprocess. Av styrprinciperna framgår att nämnderna ska rapportera till 
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kommunstyrelsens arbetsutskott i det fall det uppkommer betydande 
avvikelser i tidplan eller projektbudget. Det framgår även att 
kommunstyrelsen tar del av uppföljning av pågående och genomförda 
investeringsprojekt tre gånger per år; vid vårprognos, delårsrapport och 
årsredovisning. 

Förslag 

Kommunstyrelsen följer upp större investeringsprojekt i samband med 
årsredovisningen. Kommunstyrelsen kommer inkludera denna uppföljning 
även vid vårprognos och delårsrapport, för att tydligare kunna följa 
projektens utveckling under året. Detta är ett led i att starka 
kommunstyrelsens uppsikt och även utifrån revisorernas granskning  

Ordet betydande ska tas bort i de ekonomiska styrprinciperna. En avvikelse 
avseende genomförande, utförandet, upphandling, budget eller tid ska 
rapporteras vid nästkommande sammanträde med kommunstyrelsens 
arbetsutskott. Det innebär i praktiken om projektet exempelvis är försenat 
(utifrån tidplanen) ska det rapporteras och om projektbudgeten exempelvis 
inte efterlevs ska även det rapporteras till kommunstyrelsens arbetsutskott.  

Beslutet skickas till  
Kommunrevisionen 
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§ 81 KS 2023/599 

Yttrande över motion från Ted Bondesson (SD) avseende 
regelverk för offentlig kommunikation för Eslövs kommun 
 
Beslut 
- Kommunfullmäktige föreslås besluta att avslå motionen. 

Reservation  
Ledamöterna i Sverigedemokraterna reserverar sig till förmån för eget 
yrkande.  

Ärendebeskrivning  
Ted Bondesson (SD) har inkommit med en motion rörande regelverk för 
offentlig kommunikation i Eslövs kommun. Kommunfullmäktige 
remitterade motionen till kommunstyrelsen för yttrande den 23 oktober 
2023.  

Beslutsunderlag 
- Tjänsteskrivelse, Yttrande över motion från Ted Bondesson (SD) avseende 
regelverk för offentlig kommunikation för Eslövs kommun  
- Motion från Ted Bondesson (SD) avseende regelverk för offentlig 
kommunikation för Eslövs kommun 
- Kommunfullmäktiges beslut § 87, 2023 

Beredning 
Som motionären konstaterar är kommunikation en grundläggande del av en 
välfungerande demokrati och en central uppgift för kommunen. Tillgång till 
tydlig och tillgänglig information för alla invånare i Eslövs kommun är 
avgörande för att säkerställa att medborgare kan delta i samhällslivet och 
fatta informerade beslut.  

Demokratisk delaktighet och rätten till information 

Eslövs kommun har ett ansvar att säkerställa att alla invånare har möjlighet 
att ta del av information som rör kommunens verksamhet och beslut. Enligt 
språklagen (2009:600) är svenska huvudspråket i Sverige, men lagen 
betonar också att den språkliga mångfalden i Sverige är en tillgång. 
Minoritetsgrupper och personer med annat modersmål än svenska har rätt 
att få information på ett sätt som möjliggör delaktighet i det svenska 
samhället. Att tillhandahålla översättningar är ett sätt att uppfylla detta 
ansvar.   
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Mångfald och inkludering 

Att erbjuda information på flera språk är inte en fråga om att sänka 
incitamenten för att lära sig svenska, utan ett sätt att möjliggöra inkludering 
och delaktighet under tiden som språkinlärning sker. Det kan ta tid att 
tillgodogöra sig svenska språket, och under denna period är det avgörande 
att alla invånare har tillgång till viktig samhällsinformation, inte minst om 
välfärd, trygghet, skyldigheter och rättigheter.  

Kostnadseffektivitet och prioriteringar 

Argumentet att översättningar är resurskrävande bör ställas mot de 
kostnader som kan uppstå om människor inte har tillgång till den 
information de behöver. Missförstånd, brist på delaktighet och minskat 
förtroende för kommunen kan leda till både sociala och ekonomiska 
konsekvenser. Att säkerställa att information är tillgänglig för alla är därför 
en investering i en välfungerande kommun. 

Mot bakgrund av detta föreslår Kommunledningskontoret att motionen 
avslås. 

Yrkanden  
Ted Bondesson (SD) yrkar bifall till motionen. 

Catharina Malmborg (M) och Janet Andersson (S) yrkar bifall till 
förvaltningens förslag till beslut.  

Beslutsgång 
Ordförande ställer proposition på yrkandena och finner att kommunstyrelsen 
beslutar i enlighet med Catharina Malmborgs (M) m fl yrkande. 

Beslutet skickas till  
Kommunfullmäktige 
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§ 82 KS 2025/207 

Godkännande av årsredovisning samt beviljande av 
ansvarsfrihet för 2024 avseende Räddningstjänsten Syd 
 
Beslut 
- Kommunfullmäktige föreslås besluta att godkänna årsredovisningen 2024 
för Räddningstjänsten Syd och bevilja direktionen samt de enskilda 
ledamöterna ansvarsfrihet. 

Ärendebeskrivning  
Räddningstjänsten Syd har överlämnat förslag till årsredovisning 2024 för 
godkännande av kommunfullmäktige och beviljande av ansvarsfrihet. I 
kommunalförbundet ingår förutom Eslöv fyra kommuner. 

Beslutsunderlag 
- Tjänsteskrivelse, Årsredovisning 2024 Räddningstjänsten Syd  
- Samverkan kring civil beredskap 
- Granskning av god ekonomisk hushållning  
- Revisionsrapport bokslut  
- Det sakkunniga biträdets yttrande för 2024 signerat 
- Revisionsberättelse 2024  
- Fastställd Årsredovisning 2024 
- Justerat protokoll från direktionssammanträde 2025-03-14  

Beredning 
Förbundets tre övergripande målområden är i allt väsentligt uppfyllda. 

Det ekonomiska resultatet för 2024 blev ett underskott på 5 753 tkr med ett 
motsvarande negativt balanskravsresultat på 17 608 tkr. Ekonomiska mål i 
övrigt är i stort uppfyllda och ekonomisk buffert finns för delfinansiering av 
framtida investeringar. Den beslutade budgeten för 2024 har varit 
underbalanserad med 16 000 tkr. 

Förbundet redovisar ett negativt balanskravsresultat på 17,6 mnkr och ett 
negativt resultat på 5,8 mnkr, därmed uppfylls inte balanskravresultatet eller 
det finansiella målet om ett positivt resultat. Förbundet har ett utgående eget 
kapital som uppgår till totalt 25 mnkr, varav ett belopp om 8 mnkr utgör 
balanserad orealiserad värdeförändring. Förbundet uppfyller därmed 
målsättningen om ett eget kapital på 4 mnkr.  

Övriga målsättningar för god ekonomisk hushållning är uppfyllda. Av de 
verksamhetsmässiga målområdena bedöms samtliga som uppfyllda. 
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Jäv 
Tony Hansson (S) anmäler jäv och deltar inte i handläggning och beslut av 
ärendet.  

Beslutet skickas till  
Kommunfullmäktige 
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§ 83 KS 2025/209 

Godkännande av årsredovisning samt beviljande av 
ansvarsfrihet för 2024 avseende Finsam MittSkåne 
 
Beslut 
- Kommunfullmäktige föreslås besluta att godkänna årsredovisningen 2024 
för Finsam MittSkåne och bevilja styrelsens ledamöter ansvarsfrihet.  

Ärendebeskrivning  
Finsam MittSkåne har överlämnat förslag till årsredovisning 2024 för 
godkännande av kommunfullmäktige och beviljande av ansvarsfrihet 

Beslutsunderlag 
- Tjänsteskrivelse, Årsredovisning 2024 Finsam MittSkåne  
- Följemejl till kallelse till medlemssamråd Finsam MittSkåne 2025-04-16 
- Kallelse Medlemssamråd 2025-04-16 
- Granskningsrapport 2024 Samordningsförbundet MittSkåne, signerad 
- Följemejl till Ansvarsfrihet 2024, revisionsberättelse och Årsredovisning  
- Årsredovisning 2024 Finsam MittSkåne komplett 2025-03-11 signerad 
version 
- Revisionsberättelse 2024 MittSkåne signerad version   
- Förtroendevaldas Revisionsberättelse MittSkåne 2024 signerad version 

Beredning 
Samordningsförbundet MittSkåne är en fristående juridisk organisation 
bildad 2011 av Eslövs Kommun, Höör Kommun, Hörby Kommun, 
Arbetsförmedlingen, Försäkringskassan och Region Skåne som medlemmar. 
Förbundets organisation består av en styrelse som utses av medlemmarna. 

Samordningsförbundet har följt budget för både verksamhet och insatser. 

Beslutet skickas till  
Kommunfullmäktige 
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§ 86 KS 2025/286 

Utseende av tjänsteperson som adjungerad till VA Syds 
ägarnämnd 
 
Beslut 
- Plan- och exploateringschefen adjungeras till VA SYDs ägarnämnd. 

Ärendebeskrivning  
Det är kommunfullmäktige i Eslöv som beslutar om var försörjningen av 
vatten och avlopp (VA) ska tillgodoses genom en allmän VA-anläggning i 
kommunen, det vill säga var det ska vara verksamhetsområde, 6§ 
vattentjänstlagen. VA SYD är huvudman och bygger, ansvarar för driften 
och äger VA-anläggningarna i de beslutade verksamhetsområdena.  

Kommunledningskontoret föreslår att en tjänsteperson ska vara adjungerad i 
ägarnämnden för att förbättra utbytet av information mellan politiker och 
tjänstemän i kommunen och därmed underlätta kommunens arbete med VA-
frågor.  

Beslutsunderlag 
- Tjänsteskrivelse, Utseende av tjänsteperson som adjungerad till VA SYDs 
ägarnämnd 

Beredning 
Den politiska organisationen av VA SYD och ägarnämnden beskrivs så här 
på VA SYDs hemsida: ”VA SYD är ett kommunalförbund, vilket innebär 
att vi är en politiskt styrd organisation. VA SYDs förbundsfullmäktige är 
det högsta politiska organet, förbundsstyrelsen ansvarar för den löpande 
verksamheten och sex ägarnämnder, en för varje medlemskommun, 
ansvarar för att behålla ett lokalt inflytande i förbundets verksamhet. 

Ägarnämndens uppgift är: 

• att lämna förslag på till exempel budget, VA-taxa, investeringar, 
ändring av verksamhetsområdet och ABVA (Allmänna 
bestämmelser om vatten och avlopp) 

• att bereda ärenden som avser ägarrelaterade strukturfrågor” 

På tjänstepersonsnivå sker samordningen mellan VA SYD och kommunen 
framför allt genom samverkansforumet ”Eslövs vatten” som arbetar för ett 
gemensamt helhetsgrepp kring strategiska vattenfrågor.  I styrgruppen för 
Eslövs vatten sitter representanter från Kommunledningskontoret och Miljö- 
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och Samhällsbyggnad. Ordförandeskapet är delat mellan kommunen och 
VA SYD och kommunens ordförande är tillväxtchefen. Det finns även 
andra återkommande möten som hanterar samverkan kring detaljplaner och 
byggnation. 

Idag finns ingen samordning mellan kommunens politiska styrning av VA 
SYD och det arbete med VA-frågor som sker på tjänstepersonsnivån. Några 
andra medlemskommuner har adjungerat in tjänstepersoner och 
Kommunledningskontoret bedömer att även Eslöv bör göra det som ett 
första steg. En adjungerad tjänsteperson i ägarnämnden har yttrande- och 
förslagsrätt, men inte rösträtt.  

Kommunen avser att tillsätta en projektledare för arbetet med Eslövs vatten. 
Kommunledningskontoret bedömer att projektledaren är mest lämpad att 
vara adjungerad till ägarnämnden när den rollen är tillsatt. 
Kommunledningskontoret anser dock inte att det finns skäl att avvakta och 
föreslår därför att plan- och exploateringschefen ska adjungeras till 
ägarnämnden. Plan- och exploateringschefen är den som har suttit längst i 
styrgruppen för Eslövs vatten från kommunen. 

Frågan om att kommunen ska ha en adjungerad tjänsteperson i ägarnämnden 
har tagits upp på styrgruppsmöte för Eslövs vatten.  

Beslutet skickas till  
VA SYD, avdelningen för samhällsbyggnad 
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§ 87 KS 2025/302 

FK Tors ansökan om stöd för ny trampolinhall i Stehag 
 
Beslut 
- FK Tor beviljas ett investeringsstöd på 1 225 000 kronor för uppförande av 
en ny trampolinhall i Stehag. Bidraget finansieras inom kommunstyrelsens 
budget för tillkommande lokal- och energikostnader.   
- FK Tor blir återbetalningsskyldig till kommunen om projektet inte 
genomförs.  

Ärendebeskrivning  
En ansökan från Frisksportsklubben Tor (FK Tor) har inkommit till kultur- 
och fritidsnämnden om investeringsstöd för byggnation av en ny 
trampolinhall i Stehag. Föreningen har identifierat ett behov av en 
specialanpassad anläggning för trampolinsporten, då nuvarande 
förutsättningar i Stehags idrottshall är begränsade. För att genomföra 
projektet har FK Tor redan säkrat en betydande del av finansieringen, cirka 
90%, men ansöker nu om stöd från kommunen för att täcka återstående 
kostnader. 

FK Tors trampolinverksamhet bedrivs idag i en fullbokad idrottshall i 
Stehag, vilket begränsar möjligheterna till fler träningstillfällen och gör det 
svårt att ta emot nya medlemmar. Träningspassen kräver dessutom tung 
montering av utrustning, vilket försvårar engagemanget för ideella ledare. 

En ny, specialanpassad trampolinhall (14x35 meter, 10 meter takhöjd) 
skulle lösa dessa problem genom att erbjuda fasta trampoliner, skumgrop 
och bättre tillgänglighet – även för personer med funktionsnedsättning. 
Flytten skulle även frigöra tider och förvaringsutrymme i den nuvarande 
hallen, vilket gynnar andra föreningar och minskar kostnader inom det 
parallella konstgräsprojektet. 

Beslutsunderlag 
- Tjänsteskrivelse, FK Tors ansökan om stöd för ny trampolinhall i Stehag 
- Kultur- och fritidsnämndens beslut § 33, 2025 
- Ansökan om investeringsstöd från FK Tor, daterad 2025-03-10 

Beredning 
FK Tor har varit mycket aktiv i att söka extern finansiering och har redan 
säkrat en stor del av den totala budgeten för hallen. Genom ansökningar och 
dialog med olika bidragsgivare har föreningen beviljats stöd från Allmänna 
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Arvsfonden, Sparbankstiftelsen och Färs & Frosta Sparbank. Trots dessa 
insatser återstår fortfarande en finansieringslucka på 1 225 000 kronor. En 
kommunal medfinansiering skulle inte bara möjliggöra att projektet 
genomförs, utan också säkerställa att fler barn och ungdomar i Eslöv får 
tillgång till en ändamålsenlig träningsmiljö för trampolinsporten. 

Föreningens plan är att påbörja projektet efter sommaren 2025, under 
förutsättning att nödvändiga medel beviljas. 

Projektet innebär följande ekonomiska ramar: 

Kostnader: 

Hallbygge: 11 600 000 kr 
Bygglov och handlingar: 150 000 kr (föreningen äger aktuell mark) 
Schakt: 200 000 kr 
Myndighetskrav (brand, akustik): 50 000 kr 
Golv, mattor och fallskydd: 300 000 kr 

Total kostnad: 12 300 000 kr 

Finansiering: 

Arvsfonden: 9 750 000 kr (beviljat) 
Sparbankstiftelsen: 25 000 kr (beviljat) 
Färs och Frosta: 200 000 kr (beviljat) 
Anläggningsbidrag: 400 000 kr (ej svar ännu) 
Frisksportförbundet: 400 000 kr (ej svar ännu) 
Egna medel: 300 000 kr (beviljat) 

Saknas: 1 225 000 kr 

FK Tor ansöker därför om denna summa från kommunen i enlighet med 
ansökan, för att kunna genomföra projektet. 

Projektet utmärker sig genom sin omfattning, sin starka koppling till ökad 
tillgång till idrott och rörelse för barn och unga, samt det tydliga 
engagemanget från föreningen att ta ansvar för den största delen av 
finansieringen. 

Kultur- och fritidsnämnden beslutade vid sitt sammanträde den 23 april 
2024 att se positivt på ansökan från FK Tor och föreslå kommunstyrelsen att 
bevilja föreningen ett investeringsstöd på 1 225 000 kronor. 
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Yrkanden  
Catharina Malmborg (M), Janet Andersson (S) och Anna Lorentzson (L) 
yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut.  

Beslutet skickas till  
Frisksportklubben FK Tor 
Kultur- och fritidsnämnden 
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§ 88 

Kommundirektören informerar 
 
Beslut 
- Informationen läggs till handlingarna. 

Ärendeinformation 
Kommundirektör Eva Hallberg informerar om: 

- Frukostmöte med VA Syd med anledning av taxeförändringar för 
företagare 

- Trepartsmöte med Skånetrafiken  
- Spridningsseminarium i vattenfrågor i Eslöv med anledning av 

kunskapsrådets arbete 
- Regionalt råd hos Länsstyrelsen med fokus på uppbyggnad av civilt 

försvar 
- Delägarmöte avseende Hörbys planerade utträde ur Kraftringen 
- Pilotprojekt avseende AI inom HR-verksamheten och utbildning av 

AI-ambassadörer på alla förvaltningar. 
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§ 89 

Redovisning av delegeringsbeslut 
 
Beslut 
- Redovisningen läggs till handlingarna.  

Beslutsunderlag 
Delegeringsbeslut till KS maj 1 2025 
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§ 90 

Anmälningar för kännedom 
 
Beslut 
- Redovisningen läggs till handlingarna.  

Beslutsunderlag 
Anmälningar till KS maj 1 2025 
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